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 Protokół nr 132/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Nieobecna była pani Barbara Grzywacz.  
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037. /po korekcie/  
 
Pan Skarbnik poinformował, że korekta spowodowana jest decyzją Wojewody w sprawie 
zwiększenia środków w wysokości 117 753 zł dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej z przeznaczeniem na wzmocnienie motywacyjnego systemu funkcjonariuszy w 
ramach programu modernizacji Policji, Straży Granicznej, Państwowej Straży Pożarnej i Służb 
Ochrony Państwa na lata 2022-2025. Ponadto druga zmiana w budżecie spowodowana jest 
informacją Ministra Finansów zgodnie, z którą dokonano zwiększenia w budżecie o kwotę 
45 000 zł, są to środki z rezerwy subwencji oświatowej z przeznaczeniem na doposażenie 
publicznych szkół w nowe pomieszczenia przeznaczone do nauki pozyskane w wyniku 
adaptacji.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiaty. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r. /po korekcie/ 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiaty. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 

                                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                             Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


